
اخبارخبر كوتاه
دکتر خجسته مهر در مراسم تودیع و معارفه مدیرعامل مناطق نفتخیز جنوب تاکید کرد:

لزوم افزایش نقش مناطق نفتخیز جنوب در سیاست گذاری  های شركت ملی نفت ایران

ركورد تولید ورق سازه های فولاد در ذوب آهن اصفهان شکسته شد

شهردار مرکزی خرم آباد خبر داد؛

نصب سردیس شهدا در پارک مشاهیر و مفاخر خرم آباد

همراهی  لزوم  بر  خجسته مهر  محسن  دکتر 
و مشارکت شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب در 
و  ایران  نفت  ملی  شرکت  کلان  تصمیم سازی های 
احیای حاکمیت شرکتی در مناطق نفتخیز جنوب 
محسن  کرد.دکتر  تاکید  تابعه  شرکت های  سایر  و 
مدیران  معارفه  و  تکریم  نشست  در  خجسته مهر 
اهواز  عامل شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب در 
جنوب  نفتخیز  مناطق  ملی  شرکت  داشت:  اظهار 
که بیش از ۷۰ درصد تولید نفت را به عهده دارد، 
صرفاً یک شرکت پروژه محور نیست و انتظار این 
است که حاکمیت شرکتی در این مجموعه و سایر 
گفت:  شود.وی  تقویت  و  احیا  تابعه  شرکت های 
سیاست گذاری ها،  در  باید  جنوب  نفتخیز  مناطق 
ایران باشد و در  یاریگر و همراه شرکت ملی نفت 
نباید تصور کنیم  ایفا کند و  تصمیم سازی ها نقش 
تابعه نقشی در کنترل و نظارت و  که شرکت های 
تصمیم گیری های کلان ندارند.خجسته مهر با تاکید 
ضعف های  و  کنونی  رویه های  از  خیلی  اینکه  بر 
موجود با تقویت حاکمیت شرکتی مرتفع می شود، 
رویه ها  در  باید  شرکتی  حاکمیت  مصادیق  افزود: 
نقش  راستا  این  در  و  اقتصاد طرح ها دیده شود  و 
هیات مدیره ها باید تقویت شود.وی تشکیل هیات 
جنوب  نفتخیز  مناطق  در  قدرتمند  و  قوی  مدیره 
ایفای نقش  و  اختیارات  افزایش  و  را خواستار شد 
ماموریت های  و  اهداف  راستای  در  را  آن  درست 
محوله مورد تاکید قرار داد.مدیرعامل شرکت ملی 
کوتاه  در  تولید  ظرفیت  به  بازگشت  ایران،  نفت 
از  را  میان مدت  در  آن  پایداری  و  تثبیت  و  مدت 
اولویت های مناطق نفتخیز جنوب برشمرد و گفت: 
جنوب  نفتخیز  مناطق  ملی  شرکت  داریم  انتظار 
برای بازگشت تولید به سطح قبل از تحریم و پایدار 
به  دقیقی  برنامه های  مدت،  میان  در  آن  نمودن 
این  تحقق  که  دهد  ارائه  ایران  نفت  ملی  شرکت 
برنامه ها نیازمند ملزوماتی است که سعی خواهیم 
این  در  کرد:  اضافه  آوریم.وی  فراهم  را  آنها  کرد 
راستا اعتبارات قابل توجهی برای اجرای پروژه های 
اعتبارات  و  تولید  افزایش  و  نگهداشت  با  مرتبط 

در  رفاهی  اولویت دار  کارهای  برای  نیز  مناسبی 
شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب تخصیص یافته 
است.مدیرعامل شرکت ملی نفت در ادامه با اشاره 
به قدمت و عمر تاسیسات مناطق نفتخیز جنوب، 
گفت: نوسازی و بازسازی تاسیسات این شرکت به 
عنوان یک اولویت اساسی و ضرورت اجتناب ناپذیر 
این  برای  لازم  اقدامات  و  گیرد  قرار  مدنظر  باید 
مهم به صورت جدی دنبال شود.دکتر خجسته مهر 
تولید  به  بازگشت  با  ادامه داد: فعالیت های مرتبط 
و  ترمیمی  اقدامات  به  مربوط  صرفاً  حداکثری 
به  انسانی  نیروی  بازگردانی  بلکه  نیست  چاه محور 
از  نیز، بخشی  نامهربانی های صورت گرفته  از  قبل 
برنامه  بازگشت به سقف ظرفیت تولید است.وی در 
ادامه با بیان اینکه در گذشته در جذب و استخدام  
و توسعه نیروی انسانی دچار ضعف و رکود شدیم، 
گفت: برای نیروی انسانی باید برنامه و کار تعریف 
شود و به آن اهمیت داد چرا که یکی از مهم ترین 
مشکلات این قشر عدم توجه به آنهاست.مدیرعامل 
با  تغییرات متناسب  ایجاد  ایران  نفت  شرکت ملی 
گفت:  و  دانست  ضروری  را  مولفه ها  و  ماموریت ها 
برنامه ها  و  انتظارات  ماموریت ها،  با  را  خود  باید 

مقایسه و بر موانع غلبه کنیم و در راستای تولید، 
پروژه ها را اولویت بندی و پروژه های غیراولویت دار 
را حذف نماییم. وی افزود: شرکت ملی نفت ایران 
تا اختیاراتی که مانع تولید و چابکی  مصمم است 
نموده  مرتفع  را  است  نفتخیز جنوب شده  مناطق 
شرکت  این  جدید  مدیرعامل  از  منظور  همین  به 
این  مصداق های  کارشناسی  کار  با  که   می خواهیم 
اختیارات تهیه و در اولین فرصت برای شرکت ملی 
اختیارات  بازگرداندن  درباره  تا  شود  ارسال  نفت 
اشاره  با  مهر  خجسته  شود.دکتر  تصمیم گیری 
نفتخیز  مناطق  در  اساسی  تعمیرات  اهمیت  به 
اساسی  تعمیرات  بخش  در  داشت:  اظهار  جنوب 
برداشته  آمده  بوجود  قبل  از  که  محدودیت هایی 
در  و  اصلاح  قبل  دستورالعمل های  و  می شود 
شرکت  شد.مدیرعامل  خواهد  ابلاغ  آتی  روز  چند 
تلاش های  و  زحمات  از  ادامه  در  ایران  نفت  ملی 
مهندس احمد محمدی در مدت تصدی مدیرعاملی 
کرد  قدردانی  جنوب  نفتخیز  مناطق  ملی  شرکت 
باشیم که  اسلامی  قدردان جمهوری  باید  و گفت: 
فرصت مسئولیت را به ما داده و باید بدانیم که این 
فرصت محدود است و در همین فرصت اندک باید 

حداکثر استفاده را برای انجام کارها و ماموریت های 
بزرگ انجام دهیم.وی برای مهندس علیرضا دانشی 
نفتخیز  مناطق  ملی  شرکت  جدید  مدیرعامل 
از  ایشان  و گفت :  کرد  موفقیت  آرزوی  نیز  جنوب 
بخش بالادست صنعت نفت است و الحمدلله کسی 
ریشه  صنعت  این  پود  و  تار  در  که  شده  انتخاب 
داشته و ما خوشحالیم که ایشان این مسئولیت را 

قبول کرده اند.
محمدی  همچنین  مهندس  جلسه  این  در 
مدیرعامل پیشین مناطق نفتخیز جنوب گزارشی از 
عملکرد، دستاوردها و اقدامات صورت گرفته در دوره 
دانشی  مهندس  ادامه  داد.در  ارائه  را  مدیریت خود 
سرپرست جدید مدیریت عامل مناطق نفتخیز جنوب 
نیز ضمن تشکر از حسن اعتماد مدیرعامل شرکت 
ملی نفت ایران و تلاش های مهندس محمدی گفت: 
شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب مجموعه عظیمی 
است که توجه به آن می تواند در جهت توسعه اقتصاد 
کلان کشور موثر واقع شود.وی افزود: در این شرکت 
زیادی  تلاش های  شده  تعریف  اهداف  راستای  در 
که  نبوده  مطلوب  نتیجه گیری ها  اما  گرفته  صورت 
از دلایل آن تنوع کاری زیاد مدیران و عدم تمرکز 
آنها به سیاست گذاری ها بوده است.مهندس دانشی،  
تغییر رویه ها و فرآیندها در شرکت ملی نفت ایران 
و شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب را برای تحقق 
اهداف ضروری برشمرد و گفت: علی رغم گستردگی 
مناطق نفتخیز جنوب و ماموریت های سنگین محوله 
به آن اما متاسفانه به این شرکت به عنوان یک بنگاه 
عظیم اقتصادی اختیارات لازم  داده نشده ، لذا انتظار 
خصوص  این  در  ایران  نفت  ملی  شرکت  که  است 
توجه بیشتری به موضوع داشته باشد.وی گفت:  برای 
ارتقای سطح کیفی صنعت نفت برنامه هایی تدوین 
مضاعف  تلاش  و  همگرایی  و  همدلی  با  که  شده 
می توان آنها را پیاده سازی نمود.سرپرست مدیریت 
عامل شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب در ادامه، 
و  بهداشت  مشکلات  حل  اداری،  انضباط  افزایش 
اولویت های  از  را  سازمانی  ساختار  و  بهبود  درمان 

پیش روی مناطق نفتخیز جنوب عنوان کرد.

اره و دریل جدید خط تولید ریل جهت افزایش 
ظرفیت تولید این محصول در کارگاه نورد ۶۵۰ به 
اندازی شد  همت تلاشگران ذوب آهن اصفهان راه 
تا افزایش چشمگیر تولید ریل را رقم بزند .منصور 
یزدی زاده در حاشیه بازدید از راه اندازی این پروژه 
در گفتگو با خبرنگار ما و با بیان این که به کمک 
همکاران ذوب آهنی توانستیم گلوگاه فرایند تولید 
ودریل  اره  جدید  خط  یک  کردن  اضافه  با  را  ریل 
برطرف کنیم گفت: برنامه ریزی و طراحی خط تولید 
ریل خریداری شده در ذوب آهن اصفهان بر اساس 
۱۲۰ متر تعریف شده است از آن جایی که وزارت 
راه به تولید ریل بیش از ۱۸ متر رضایت نداده بود 
بنابراین گلوگاهی ایجاد شده بود که با اضافه کردن 
اره و دریل این گلوگاه برطرف شد.مدیرعامل شرکت 

به توسعه و افزایش تولید محصولات با ارزش افزوده 
بالاتر نیز اشاره کرد و افزود: ورق سازه های فولادی 
یکی از این دست محصولات است که با تولید ۴۰۰ 
ساعته   ۸ شیفت  یک  در   ۲۰×۳۰۰ سازه  ورق  تن 
آن  تولید  که  این  شد، ضمن  ثبت  رکورد جدیدی 
در آینده به ۶۰۰ تن در هر شیفت افزایش خواهد 
یافت.وی با اشاره به سیاست دولت برای ساخت یک 
میلیون مسکن در سال، تأکید کرد: بخشی زیادی از 
این مسکن های ساخته شده را سازه های فولادی 
تشکیل خواهد داد که ورق سازه های فولادی نقش 
اساسی در تحقق برنامه دولت در این زمینه خواهد 

داشت.
یزدی زاده به شکستن رکورد ۲۵ ساله تولید 
کلاف نیز اشاره کرد و گفت: در صدد هستیم روند 

تولید کلاف را برای ماه های آتی حفظ کنیم.وی با 
بیان این که کلاف برای مصارف داخلی و صادرات، 
یک محصول استراتژیک محسوب می شود، گفت: 
علی رغم تحریم ها، فراگیری کرونا، کمبود آب، برق 
و مواد اولیه و سایر چالش هایی که فولاد سازان با 
آن رو به رو هستند امیدوار هستیم برنامه صادرات 
ببریم. پیش  برنامه  با  مطابق  را  محصولات شرکت 
مهدی نصر معاون برنامه ریزی و توسعه شرکت نیز 
در خصوص پروژه تامین و نصب و راه اندازی اره و 
دریل جدید نورد ۶۵۰ گفت: با توجه به تولید ریل در 
نورد ۶۵۰ به عنوان یک محصول استراتژیک و لزوم 
افزایش ظرفیت و کیفیت محصول تولیدی، علیرغم 
تحریم های ظالمانه، برنامه ریزی لازم جهت تامین 
با ظرفیت  ریل  دریل مخصوص  و  اره  یک دستگاه 

برای  بر ساعت  تن  و سوراخکاری حدود ۳۹  برش 
از  یکی  عنوان  به  اتریش  لینزینگر  شرکت  از  ریل 
معتبرترین شرکت های دنیا در این زمینه انجام شد و 
در حال حاضر در مرحله تست و راه اندازی می باشد.
این  عالی  نظارت  و  مهندسی  مطالعات،  افزود:  وی 
طرح با محوریت مدیریت هماهنگی امور مهندسی 
و نظارت، فاز تامین توسط مدیریت خرید تجهیزات 
نصب  عملیات  همچنین  و  توســعه  قراردادهای  و 
حداکثری  استفاده  پایه   بر  تجهیزات  اندازی  راه  و 
با همکاری  داخلی شرکت  توان  و  زیر ساخت ها  از 
برنامه  نورد،  مدیریت های اجرایی توسعه، مهندسی 
ریزی و نظارت بر نگهداری و تعمیــرات مکانیک، 
تعمیرات و نوسازی راه و ســاختمان و تولید و توزیع 

برق انجام شده است.

در راستای  شهرداری  اقدامات  در خصوص  خرم آباد  شهردار 
»یک  گفت:  لرستان  شهید   ۶۳۰۰ کنگره  هر چه با شکوه تر  برگزاری 
المان زیبا و مفهومی برای میدان شهدا درنظر گرفته ایم که کار ساخت 
آن را یکی از هنرمندان خوش ذوق خرم آبادی آغاز کرده است«. سعید 
پارک  به  آن را  داریم  قصد  که  شهر  پارک  »در  کرد:  تصریح  فتوحی 
شهید  چند  سردیس  بدهیم،  اختصاص  خرم آباد  مفاخر  و  مشاهیر 

خرم آبادی را نصب کنیم«.
ورودی شهر مزین به تصاویر شهدا

وی در خصوص ورودی های شهر خرم آباد اظهار کرد: »قصد داریم 
ورودی های شهر را با عکس های بیشتری از شهدا مزین کنیم، افرادی که 
وارد خرم آباد می شوند باید مطلع شوند که این شهر و دیار چه دلاور مردان 
جان برکف و شجاعی داشته است«. سعید فتوحی تأکید کرد: »جهت 
نام گذاری کوچه های سطح شهر، با نام شهدا منتظر رسیدن تابلوهایی 
هستیم که در حال ساخت هستند«. شهردار خرم آباد گفت: »زنده نگه داشتن 
یاد و خاطره شهدا وظیفه همه ما ست؛ در این مسیر شهرداری از تمام توان 
خود بهره خواهد گرفت«. شهردار خرم آباد افزود: »اهل شلوغ کاری نیستم، 
وعده ای می دهم که توان اجرای آن را داشته باشم«. شهردار خرم آباد: »به 
شرایط و کمبودهای محله های مختلف در سطح شهر اشراف کامل دارم؛ 
و برای خدمت رسانی به محله های کمتر توسعه یافته، تمام تلاش خود را 

به کار خواهم گرفت«.
دیدار با اعضای دفاتر تسهیلگری محله های پاچنار، جهانگیر 

آباد و فلک الدین
شهردار خرم آباد در دیدار با اعضای دفاتر تسهیلگری محله های 
کمبودهای  و  شرایط  »به  گفت:  فلک الدین  و  جهانگیر آباد  پاچنار، 

برای  و  دارم  کامل  اشراف  شهر  سطح  در  مختلف  محله های 
خدمت رسانی به محله های کمترتوسعه یافته، تمام تلاش خود را به کار 
در  خدمات  و  »امکانات  کرد:  تصریح  فتوحی  سعید  گرفت«.  خواهم 
محله فلک الدین بسیار تأسف برانگیز است، ما برای جبران عقب ماندگی 
باید از تمامی منابع و امکانات شهرداری استفاده کنیم. شهرداری این 
آمادگی را دارد که زمین خاکی هم جوار با سالن خانه کبدی در محله 
به شهرداری، چمن مصنوعی  انتقال مالکیت  را درصورت  فلک الدین 
از  »یکی  افزود:  وی  کند«.  فوتبال  استاندارد  زمین  یک  به  تبدیل  و 
مشکلات اصلی شهرداری در محله فلک الدین زمین های قول نامه ای 
هستند که فروخته شده اند و سرانه ای برای آن ها تعریف نشده است. 
همین امر ساخت پارک دراین محله را با بن بست مواجهه کرده است«.

استان  مرکز  است.شهردار  شهروندان  نیاز  بدیهی ترین  آسفالت، 
لرستان بیان کرد: »در بحث آسفالت که بدیهی ترین نیاز شهروندان 
معابر  لکه گیری  کار  شهرداری  آسفالت  کارخانه  فعال سازی  با  است، 
قرارداد  یک  آسفالت  نهضت  برای  اما  کرده ایم،  آغاز  را  کوچه ها  و 
هشت میلیارد تومانی بسته ایم که به امید خدا اجرای این پروژه به زودی 
تحقق پیدا خواهد کرد«. سعید فتوحی خاطرنشان کرد: »طی هفته 
آینده با حضور در دفاتر تسهیلگری، از نزدیک نیازهای محلات را با 
حضور شما و مردم، موردبررسی قرار داده و بر اساس اولویت، موانع را 

برطرف خواهیم کرد«.
ده سال در یک مرکز استان شهربازی وجود ندارد

شهردار خرم آباد در بخش هایی از صحبت هایش به شهربازی کیو 
اشاره کرد و گفت: »اینکه ده سال در یک مرکز استان، شهربازی وجود 
ندارد، ظلم در حق بچه هایی ست که از دیدن و بازی دراین محل محروم 

مشغول به کار  شهربازی  داخل  در  اکیپ  چند  خوشبختانه  شده اند، 
به بهره برداری  و  افتتاح  جاری  سال  اتمام  از  قبل  تا  حتماً  و  هستند 
با  افزود: »به هیچ وجه اهل شعار و شلوغ کاری نیستم،  می رسد«. وی 
عهده  از  که  داد  نخواهم  وعده هایی  هستم،  رو راست  و  صادق  مردم 
عملی کردن آن برنیایم؛ اما اگر حرفی می زنم یا قولی می دهم پای آن 

می ایستم و آن را به اتمام می رسانم«.
بازدید مسئولان از پروژه های عمرانی

رازانی  سعید  همراهی  با  خرم آباد(  )شهردار  فتوحی   سعید 
دیوان  )مدیر کل  دیانت  فرهنگ  و  لرستان(  بازرسی  )مدیرکل 
اجرای  روند  بر  نزدیک  از  پاگر  تاریخی  تپه  در  با حضور  محاسبات( 
پروژه توسط واحد عمران شهرداری، نظارت کردند و با حضور در دره 
اسدآبادی در خصوص تملک منازل مسکونی در مسیر طرح و اجرای 

پروژه بازدید و گفت و گو کردند.

ارائه بیش از 4 میلیون خدمت از سوی 
شرکت گاز استان گیلان

گاز  شرکت  جاری،  سال  نخست  نیمه  در 
استان گیلان بیش از ۴ میلیون خدمت مرتبط با 
گاز به مصرف کنندگان گاز طبیعی در استان ارائه 
کرده است.به گزارش روابط عمومی گاز گیلان – 
حسین اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان 
درخصوص خدمات ارائه شده به مردم و مشترکین 
گاز طبیعی گفت: در شش ماه ابتدایی سال جاری 
بالغ بر ۴ میلیون  و۳۵۰ هزار خدمت مرتبط با 
است.وی  شده  ارائه  غیرحضوری  صورت  به  گاز 
با اعلام این خبر اظهار داشت: بیشترین خدمت 
ارائه شده در نیمه اول سال ۱۴۰۰ از طریق نرم 
افزار موبایلی )اپلیکیشن( گاز با حدود ۲ میلیون 
و ۵۰ هزار خدمت بوده است.حسین اکبر با ابراز 
از  طبیعی  گاز  مشترکین  استقبال  از  خرسندی 
الکترونیک گاز گیلان، گفت:  اپلیکیشن خدمات 
استفاده از این قابلیت به همراه سایر درگاه های 
مجازی سبب صرفه جویی قابل ملاحظه ای در 
زمان و هزینه برای مشترکین محترم شده است.
مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان همچنین از 
از  میلیون و ۶۶۰ هزار خدمت  بر یک  بالغ  ارائه 
طریق دفاتر پیشخوان دولت، ۵۳۳ هزار خدمت 
بیش  و  گیلان  استان  گاز  شرکت  سایت  توسط 
گویای ۳۴۱۴  تلفن  راه  از  خدمت  هزار  از ۱۰۴ 
کاهش  هدف  با  شرکت  این  گفت:   و  داد  خبر 
ادارات، صرفه جویی در وقت  به  مراجعات مردم 
و هزینه ها و جلوگیری از گسترش ویروس کرونا، 
دفاتر  بر  علاوه  را  خود  خدمات  کلیه  اکنون  هم 
و  موبایلی  افزار  نرم  سایت،  طریق  از  پیشخوان، 
دهد.وی  می  ارائه   ۳۴۱۴ گویای  تلفن  شماره 
درخصوص نوع خدمات ارائه شده به مردم گفت: 
نمایش  به  مربوط  شده  ارائه  خدمات  بیشترین 
قبض با بیش از یک میلیون و ۴۶۶ هزار مورد می 
باشد و پس از آن پرداخت بدهی با حدود ۹۰۶ 
هزار مورد قرار دارد.مهندس اکبر در خاتمه گفت: 
ارائه خدمات بهینه و به موقع به مشترکین هدف 
اصلی این شرکت می باشد و شرکت گاز استان 
گیلان درجهت تحقق این مهم، نسبت به برگزاری 
رؤساي  براي  منظم  بصورت  توجیهی  جلسات 
ادارات گاز شهرستان ها و همچنین رابطین میز 

خدمت اقدام می کند.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان:
آمادگی برای بحران های جوی 

احتمالی آتی
که  گذشته  های  سال  در  برف  های  بارش 
متاثر از تغییر شرایط آب و هوایی بوده می تواند 
امسال هم تکرار شود و لزوم آمادگی برای مقابله 
زاده  داراب  است.بهمن  ضروری  و  حتمی  آن  با 
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان گفت: 
که  است  داده  نشان  گذشته  های  سال  تجارب 
بارش های شدید جوی و مخصوصا برف می تواند 
باعث آسیب به خطوط و پست های برق شود و 
برق رسانی به مشترکان را با اختلال همراه کند.
های  سال  طی  در  برف  های  بارش  افزود:  وی 
و  نوع  به  توجه  با  و ۹۸    ۹۶ ،  ۹۵ ،  ۸۶ ،  ۸۳
ها  بارش  این  که  داده  نشان  بارش،  زمان  مدت 
نبوده  هوایی  و  آب  شرایط  تغییر  با  ارتباط  بی 
و بیانگر این است که این پدیده جوی هر چند 
و  دارد  تکرارپذیری  زودتر  گاها  و  بار  یک  سال 
لازم  آمادگی  از  احتمالی  های  بارش  برای  باید 
برق  شرکت  گفت:  زاده  باشیم.داراب  برخوردار 
و  برق  از ۷۲ پست  برخوردار  ای گیلان  منطقه 
۲۸۶۱ کیلومتر خط می باشد که در بارش های 
احتمالی می توانند آسیب پذیر باشند و باید از 
هم اکنون برای بارش های آتی برنامه ریزی کرد 
و با مقاوم سازی و سایر تمهیدات تاب آوری آن 
پست  گرفتن  قرار  افزود:  داد.وی  افزایش  را  ها 
های  جاه  و  کوهستانی  مناطق  در  و خطوط  ها 
صعب العبور و حتی مناطق جنگلی و شالیزارها 
که فاقد جاده دسترسی می باشند مشکل را دو 
چندان می کند و بطور حتم اگر علاج واقعه را 
قبل از وقوع آن نکرد با چالش های جدی مواجه 
ای  منطقه  برق  عامل شرکت  خواهیم شد.مدیر 
گیلان با اشاره به تجارب ارزنده شرکت در سال 
پدیده های سخت  با  رویارویی  های گذشته در 
و  تجهیزات  آلات،  ماشین  احصا  گفت:  جوی، 
منابع انسانی و شناسایی شرکت های پیمانکاری 
های  پدیده  با  مدیریت  توانایی  و  پتانسیل  که 
سخت جوی را دارند باید از هم اکنون در دستور 
با  و  نمانده  جا  ها  بحران  در  تا  گیرند  قرار  کار 

آمادگی کامل اقدام نمایند.

جلسه تشریک مساعی هیئت رئیسه 
انجمن آجر ماشینی استان با مدیرعامل 

گاز گلستان
آجر  انجمن  رئیسه  هیئت  جلسه  دراین 
استان   آجرپذیری   های   کوره  استان   ماشینی 
مشکلات  ناشی از تامین گاز در ایام  سرد سالهای 
گذشته و تاثیر آن در روند تولید و اشتغال را عنوان 
نموده و خواستار مساعدت و برنامه ریزی شرکت 

جهت حمایت از این صنایع تولیدی شدند.
درادامه مدیرعامل شرکت گازاستان گلستان 
برذخیره  تاکید  و  یادآوری  خیرمقدم،با  نیزضمن 
مایع  ازسوخت  واستفاده  دوم  سوخت  سازی 
ودوگانه سوزشدن  مشعلهای صنایع که در صورت 
اعمال محدودیت مصرف  در زمان افت احتمالی 
نشود. وارد  ای  لطمه  واحدها  این  تولید  به  فشار 
سرد،  درایام  گاز  مصرف  افزود:اولویت  طالبی 
برابر  و  بوده  خانگی  بخش  گاز  وپایداری  تامین 
دستوالعملهای ابلاغی این شرکت در صورت  افت 
فشار گاز ،برنامه محدودیت مصرف را برای صنایع 
استان  برنامه ریزی  و اطلاع رسانی  خواهد نمود 
تا بجای گاز طبیعی از سوخت جایگزین استفاده 
نمایند.وی افزود:رایزنی و هماهنگی های لازم نیز با 
شرکت پخش فرآورده های نفتی  جهت اختصاص 
تا  شده  انجام  استان   صنایع  نیاز  مورد  سوخت 
ایام  در  آنها  نیاز  مورد  سوخت  لزوم   صورت  در 
محدودیت تامین شود.مدیرعامل شرکت گازاستان 
گلستان اظهار داشت :اگر تفاهم نامه  واردات گاز از 
کشور ترکمنستان بسته شده و نهایی شود ، انشاء 
ا... مشکل گاز تامین صنایع استان و نگرانی های این 

واحدها  کاملاً  مرتفع خواهد شد. 

پیشرفت ۹۰ درصدی پروژه احداث 
لندفیل بهداشتی سایت انجیلسی

 ۹۰ پیشرفت  از  بابل  شهرداری  سرپرست 
قدیمی  دفن  محل  پایدارسازی  پروژه  درصدی 
انجیلسی  سایت  در  بهداشتی  لندفیل  احداث  و 
خبرداد.به گزارش روابط عمومی شهرداری بابل 
این پروژه گفت:  محمد قاسم دابوئیان در مورد 
احداث  و  قدیمی  دفن  محل  پایدارسازی  پروژه 
لندفیل بهداشتی در سایت انجیلسی، با پیشرفت 
تغییر  به  توجه  با  که  بوده  همراه  درصدی   ۹۰
شهرداری  سازمان  با  لازم  رایزنی  کاری،  احجام 
تخصیص  زمینه  در  کشور  های  دهیاری  و  ها 
اعتبارات لازم برای تکمیل پروژه صورت گرفت 
و به محض ابلاغ اعتبار نسبت به تکمیل پروژه 
اولیه  مبلغ  کرد:  اظهار  وی  شد.  خواهد  اقدام 
ریال  میلیون   ۵۰۰ و  میلیارد   ۸۲ قرارداد   این 
برآورد شده است که برای تکمیل آن با توجه به 
افزایش احجام کاری و نرخ تعدیل به مبلغی در 
حدود ۹۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز است.دابوئیان 
اعضای شورای اسلامی  با حمایت  اینکه  بیان  با 
شهر بابل، در حال حاضر شاهد اجرای پروژه های 
رفع مشکلات عمرانی در سطح شهر  و  مختلف 
عملیات  روند  ادامه  از  بازدید  در  هستیم،  بابل 
عمرانی و روکش آسفالت شهرداری بابل در محله 
کیجا تکیه بابل و پروژه آماده سازی و زیرسازی 
 )۳۰ )خداداد  شرق  ترمینال  ۳۵متری  خیابان 
با مساعدت  و  آتی  روزهای  در  خاطرنشان کرد: 
این منطقه  از کوچه های  بودن هوا، در بسیاری 

شاهد اجرای عملیات عمرانی خواهیم بود.

مدیرعامل شرکت گازاستان گلستان :
 جذب 6۹16 مشترک گازدرشش ماهه 

اول سال 14۰۰ در استان
گازاستان  شرکت  مدیرعامل  طالبی  علی 
گلستان با اشاره به خبر فوق  ازجذب نزدیک به  
۶ هزار۹۱۶ مشترک جدید گاز دراستان تا پایان 
افزود:ازاین  خبرداد.وی  جاری  سال  اول  نیمه 
بوده  شهری  مشترک    ۴۴۹۲ حدود  مقدار 
بودند  روستایی  نیز  مشترک     ۲۴۲۴ تعداد  و 
که جذب این شرکت شده اند .  طالبی تصریح 
مجموعه  تلاش  و  همت  با  راستا  کرد:درهمین 
بالغ  تاکنون  درمجموع  گلستان   گاز  کارکنان 
استان  درسطح  مشترک    ۲۱۷ و  هزار   ۶۱۳ بر 
مصرف کنندگان گازطبیعی می باشند  که از این 
تعداد  ۳۷۵ هزار و ۳۱۳ مورد شهری   و ۲۳۷  
باشد.وی  می  روستای  نیز  مورد   ۹۰۴ و  هزار 
با  گلستان  مرکزاستان  خصوص  افزود:درهمین 
جذب بیش از ۱۶۵ هزارو ۵۸۹ مشترک  وگنبد 
با ۱۰۹ هزارو ۶۸۷ مشترک بالاترین تعداد جذب  
شرکت  مدیرعامل  دادند.  خوداختصاص  به  را 
:مشترکین  داشت  اظهار  گلستان  گازاستان 
از موارد مهمی  باشند یکی  گرامی توجه داشته 
که همواره به آن  تاکید می کنیم رعایت نکات 
مصرف  ازهمه  رابطه   درهمین  که  بوده  ایمنی 
کنندگان گازطبیعی درخواست می شود تا موارد 

ایمنی را به طور کامل و دقیق رعایت کنند  .

اجرای رزمایش دفاع از مقر ادارات در 
اداره گاز شهرستان گنبد انجام شد

در راستای برنامه های  طرح خودحفاظتی 
گاز  اداره  درمحل  مقرادارات  از  دفاع  رزمایش   ،
رزمایش   این  برگزارگردید.در  گنبد  شهرستان  
که با هدف افزایش ضریب امنیتی مقرو ارتقای 
هوشیاری ،آمادگی و توان رزم کارکنان در مقابله 
مطالعه  پیرامون  اجراشد   احتمالی  تهدیدات  با 
باحوزه  هماهنگی  جلسه  طرح   دستورالعمل 
تهیه شناسنامه   ، کارکنان   توجیه     ، مقاومت 
نقشه    ، رزمایش  اجرای  سین  تهیه  رزمایش، 
ترسیمی نقاط مهم دفاع ازمقر، جانمایی نیروها 
، آغاز رزمایش  ازقبل پیش بینی شده  در نقاط 
دفاع ازمقر دربرابر دشمن فرضی ، جمع بندی و 
ارزیابی برنامه رزمایش و ثبت محاسن ، معایب ، 
نواقص و تجزیه و تحلیل رزمایش  تبادل نظرشد.

برگزاری مراسم سوگواری به مناسبت سالروز 
رحلت حضرت رسول اکرم)ص(،شهادت 

حضرت امام حسن مجتبی)ع(  وحضرت امام 
رضا)ع(در مخا برات منطقه مرکزی

 به مناسبت سالروز رحلت جانسوز حضرت 
رسول اکرم)ص( و شهادت امامان معصوم حضرت 
امام حسن مجتبی )ع(وحضرت امام رضا)ع( مراسم 
عزاداری و سوگواری در مخا برات منطقه مرکزی 
برگزار شد.به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات 
منطقه مرکزی، به مناسبت سالروز رحلت نبی مکرم 
اسلام )ص(وشهادت کریم اهل بیت، حضرت امام 
حسن مجتبی)ع( وثامن الحجج،حضرت امام رضا 
)ع(،ارادتمندان اهل بیت عصمت و طهارت )ع( در 
مخا برات منطقه مرکزی به سوگ نشستند.بر پایه 
این گزارش  در این مراسم که با حضور مهندس 
لطفی مدیرمخابرات منطقه مرکزی وجمع کثیری 
از همکاران با رعایت شیوه نامه های بهداشتی در 
فضای باز ساختمان مرکز مالک اشتر اراک برگزار 
)ع(،  طهارت  و  عصمت  بیت  اهل  ذاکران   ، شد 
وحجت  عاشورا  زیارت  قرائت  با  غلامی  مصطفی 
الاسلام الهامی نیا با ایراد سخنرانی به مرثیه سرایی 

پرداختند.

مشاور مدیرعامل در امور بانوان شرکت 
گازاستان گلستان منصوب شد

طی حکمی از سوی علی طالبی، مدیرعامل  
شرکت گازاستان گلستان ، خانم مطهره فرحی 
به عنوان مشاور مدیرعامل در امور بانوان شرکت 
شرکت  مدیرعامل  حکم  شد.دراین  منصوب 
و  مشکلات  شناخت  بر  گلستان   گازاستان 
وصول  بهمراه  بانوان  های  وخواسته  تنگناها 
توانمند سازی  راستای  در  کاربردی  پیشنهادات 
درامورات،ایجاد  جنسیتی  تبعیض  آنها،حذف 
و  فعالیتها  روند  از  رضایت  و  ،اعتماد  آرامش 
ارتباطی درارتقاء کیفیت وکمیت خدمات و  پل 
رضایت مندی مردم وهمکاران و پیشبرد اهداف 
تاکید  الهی   لایزال  نیروی  به  اتکال  با  محوله 
کرد.  دراین حکم همچنین از زحمات خانم الهه 
سادات حسینی مشاور سابق بانوان شرکت تقدیر 

و تشکر بعمل آمد.

مدیر پروژه های ایریتک در فولاد مبارکه:

تحریم ها باعث شد به دانش متخصصان تکیه کنیم 

مدیر امور آب و فاضلاب ارومیه خبر داد:

پیشرفت 80 درصدی عملیات آبرسانی به روستاهای بابارود و سردرود 

احیا  مگامدول  ساخت  در  را  »فرصت«  به  تحریم  »تهدید« 
مستقیم شهید خرازی شرکت فولاد مبارکه با تکیه بر بومی سازی به 
منصه ظهور رساندیم؛ اگرچه تحریم ها روند تولید را کاهش داده اما 

باعث شده تا به دانش داخلی متخصصان تکیه کنیم.
مدیر پروژه های ایریتک در شرکت فولاد مبارکه با بیان این که 
تکیه بر تخصص داخلی، راه گذر از تحریم هاست، گفت: با تکیه بر توان 
متخصصان داخلی و دانش بومی سازی بر بخش اعظمی از چالش های 
تحریم فائق شدیم.سعید عبیری، مدیر پروژه های ایریتک در شرکت 
فولاد مبارکه گفت : شرکت ایریتک در سال ۱۳۵۴ برای انتقال فولاد 
به کشور با مشارکت شرکت ایتالیایی)Italiampianti( تشکیل شد و 

پس از راه اندازی شرکت فولاد مبارکه در سال ۱۳۷۱، در ابرپروژه های 
پروژه های  افزود:  داشت.وی  نقش  شرکت  این  فولادسازی  مهم 
فعالیت های  اهم  از  نورد سرد  و  گرم  نورد  فولادسازی،  احیامستقیم، 
شرکت ایریتک در فولاد مبارکه است و این شرکت به عنوان پیمانکار 
 management(ام.سی ام.پی.سی)MPC(و   ،)GC(جی.سی
که  می کند  اجرا  را  فولادی  پروژه های  و  شده  شناخته   )contract
عمده آن در شرکت فولاد مبارکه به بهره برداری رسیده است.قائم مقام 
آن جایی  از  کرد:  خاطرنشان  اصفهان  در  ایریتک  شرکت  مدیرعامل 
که شرکت ایریتک به عنوان پیمانکار جی.سی)GC( در بخش ذوب، 
ریخته گری و معدن فعالیت می کند، ساخت پلنت و طرح توسعه گروه 

فولاد مبارکه را برعهده دارد.
وی ادامه داد: مهم ترین چالش شرکت مهندسی ایریتک، تأمین 
سرمایه گذاری خارجی)فاینانس( است و همچنین »تکنولوژی« یکی 
علت  به  نیز  مشکلات  این  از  بخشی  که  روست  پیش  چالش های  از 
تحریم هاست، البته ما توانستیم با تکیه بر توان متخصصان داخلی و 
دانش بومی سازی بر بخش اعظمی از این چالش ها فائق آییم.»تهدید« 
تحریم به »فرصت« را در ساخت مگامدول احیا مستقیم شهید خرازی 
شرکت فولاد مبارکه با تکیه بر بومی سازی به منصه ظهور رساندیم؛ 
اگرچه تحریم ها روند تولید را کاهش داده اما باعث شده تا به دانش 

داخلی متخصصان تکیه کنیم.

 مدیر امور آب و فاضلاب ارومیه از پیشرفت 
۸۰ درصدی عملیات آبرسانی به روستاهای بابارود 
و سردرود این شهرستان خبر داد. صابر خسروزاده 
این دو روستا جزو روستاهای تحت  اینکه  بیان  با 
پوشش شرکت آب و فاضلاب نیستند، اظهار داشت: 
علی رغم غیر تحت پوشش بودن این روستاها، در 

راستای خدمت رسانی و تامین رفاه مردم، عملیات 
و  چاه جدید  روستاها شامل حفر  این  به  آبرسانی 
قسمتی از شبکه آبرسانی طی سال های گذشته به 

مرحله اجرا گذاشته شده است.
چهار  بطول  آبرسانی  شبکه  اجرای  وی، 
متر،   ۵۵۰ بطول  انتقال  خط  اجرای  کیلومتر، 

تجهیز  و  آب  ذخیره  مخزن  بازسازی  و  نوسازی 
اقدامات  دیگر  از  را  جدیدالحفر  چاه  اندازی  راه  و 
کرد. اعلام  روستا  دو  این  به  آبرسانی  راستای  در 
مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان ارومیه با اعلام 
اینکه در حال حاضر مشکلی از بابت دسترسی به 
آب شرب سالم و بهداشتی در روستاهای بابارود و 

سردرود وجود ندارد، اظهار کرد: تانکرهای آبرسانی 
مستمر  بصورت  ارومیه  فاضلاب  و  آب  امور  سیار 
و  دهیاری  سوی  از  نیاز  اعلام  از  پس  بلافاصله  و 
در  ممکن  زمان  ترین  در سریع  اسلامی  شوراهای 
محل حاضر و آب شرب سالم و بهداشتی در اختیار 

مردم قرار می گیرد.
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